



LEGAL LANGUAGE SERVICES

A Division of ALS International, Inc.
8014 State Line Road
Suite 110
Leawood, KS 66208

Telephone (913) 341-3167
Telefax (913) 341-3168
www.legallanguage.com

April 6, 2023

To Whom It May Concern:

This is to certify that the attached translation from German into English is an accurate representation of the document received by this office. This document is designated as:

Order

Maria Victoria Portuguese, Manager with this company, certifies that Ulrike Emigh, who translated this document, is fluent in German and standard North American English and qualified to translate.

She attests to the following:

“To the best of my knowledge, the accompanying text is a true, full and accurate translation of the specified document.”

Signature of Maria Victoria Portuguese

Subscribed and sworn to before me on April 6, 2023.

Denise Rawlings
Notary Public, State of Kansas
Qualified in Johnson County
Commission No.: 1194874
My Commission Expires: March 18, 2026



Sincerely,

Victor J. Hertz
President

VJH/mvp

Attachments

I-9 W 15/23
2 O 97/23
Regional Court Essen



Higher Regional Court Hamm

Order

in the matter of a temporary court decree

brought by the Kingdom of Spain (Ministry for Ecological Change and Demographic Challenges), represented by Spain's Ambassador to Germany, Spanish Embassy in Germany, Lichtensteinallee 1, 10787 Berlin,

Petitioner and Complainant,

Attorneys of Record:

law office Simmons & Simmons LLP,
Thierschplatz 6, 80538 Munich, Germany,

vs.

1. RWE Renewables GmbH, repr. by its CEO, RWE Platz 4, 45141 Essen, Germany;
2. RWE Renewables Iberia S.A.U., repr. by its corporate counsel, Pl. Catalunya, 1, 3-E (Ed. El Triangle), 08002 Barcelona, Spain,

Respondents and Opponents,

Attorneys of Record for 1. and 2.:

law office Allen & Overy LLP, Haus am
Opern Turm, Bockenheimer Landstraße 2,
60306 Frankfurt, Germany,

the 9th Civil Senate of the Higher Regional Court Hamm decreed as follows on 04/04/2023

by decision of the Regional Court's presiding judge, Fiolka, the Regional Court's judge, Vinke, and the Regional Court's judge, Giebeler:

1.

There shall be no final judgment issued on the petition to enter a temporary court decree without a trial.

2.

Pursuant to § 938, Sec. 1 Code of Civil Procedure, Respondents shall be prohibited temporarily, until the Senate has entered a final judgment on the request for a temporary court decree following a trial and has served any potential temporary court decree on Respondents according to rules of procedure, on pain of a fine in the amount of EUR 250,000.00 or, in case they cannot afford the fine, imprisonment or imprisonment up to six months, where imprisonment shall be served by the Respondents' members of corporate management, not to exceed a total of two years, from initiating and/or continuing any court proceeding in the United States of America in which they petition for the Petitioner to be prohibited from making claims and enforcing claims against Respondents in the Federal Republic of Germany in the action for permanent injunction pending at the Regional Court Essen under the file number 2 O 447/22.

3.

The Senate trial is hereby scheduled to take place on

Tuesday, 05/02/2023, 2:00 PM, 2nd Floor, Court Room B205,

Heßlerstr. 53, 59065 Hamm, Germany.

Anticipated length of the trial: 1.5 hours.

Fiolka

Vinke

Giebeler

I-9 W 15/23
2 O 97/23
Landgericht Essen



Oberlandesgericht Hamm

Beschluss

In dem einstweiligen Verfügungsverfahren

des Königreichs Spanien, (Ministerium für Ökologischen Wandel und demographische Herausforderungen), vertr. d. d. spanischen Botschafter in Deutschland, Botschaft von Spanien in Deutschland, Lichtensteinallee 1, 10787 Berlin,

Antragstellers und Beschwerdeführers,

Prozessbevollmächtigte: Rechtsanwälte Simmons & Simmons LLP,
Thierschplatz 6, 80538 München,

Gegen

1. die RWE Renewables GmbH, vertr. d. d. Gf., RWE Platz 4, 45141 Essen,
2. die RWE Renewables Iberia S.A.U., vert. d. d. gesetz. Vert., Pl. Catalunya, 1, 3-E (Ed. El Triangle), 08002 Barcelona, Spanien,

Antragsgegnerinnen und Beschwerdegegnerinnen,

Prozessbevollmächtigte zu 1, 2: Rechtsanwälte Allen & Overy LLP, Haus am Opern Turm, Bockenheimer Landstraße 2, 60306 Frankfurt,

hat der 9. Zivilsenat des Oberlandesgerichts Hamm am 04.04.2023 durch den

Vorsitzenden Richter am Oberlandesgericht Fiolka, den Richter am Oberlandesgericht Vinke und die Richterin am Oberlandesgericht Giebeler beschlossen:

1.

Über den Antrag auf Erlass einer einstweiligen Verfügung soll nicht ohne mündliche Verhandlung abschließend entschieden werden.

2.

Den Antragsgegnerinnen wird entsprechend § 938 Abs. 1 ZPO bei Meidung eines Ordnungsgeldes in Höhe von bis zu EUR 250.000,00 und für den Fall, dass dieses nicht beigetrieben werden kann, Ordnungshaft oder Ordnungshaft bis zu sechs Monaten, wobei die Ordnungshaft an den Mitgliedern der Geschäftsführung der Antragsgegnerinnen zu vollziehen ist und insgesamt zwei Jahre nicht übersteigen darf, einstweilen, bis der Senat nach mündlicher Verhandlung abschließend über den Erlass der beantragten einstweiligen Verfügung entschieden hat und den Antragsgegnerinnen eine etwaig erlassene einstweilige Verfügung in der verfahrensrechtlich vorgegebenen Weise zugestellt wurde, untersagt, in den Vereinigten Staaten von Amerika gerichtliche Verfahren einzuleiten und/oder fortzuführen, soweit in diesen beantragt wird, dem Antragsteller zu untersagen, in der Bundesrepublik Deutschland Ansprüche gegen die Antragsgegnerinnen in dem beim Landgericht Essen unter dem Aktenzeichen 2 O 447/22 anhängigen Unterlassungsklageverfahren gerichtlich geltend zu machen und durchzusetzen.

3.

Termin zur mündlichen Verhandlung vor dem Senat wird anberaumt auf

Dienstag, 02.05.2023, 14:00 Uhr, 2. Etage, Sitzungssaal B205,

Heßlerstr. 53, 59065 Hamm.

Voraussichtliche Terminodauer: 1,5 Stunden.

Fiolka

Vinke

Giebeler